
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 29. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 23. 10. 2019

od 14:00 hodin v místnosti rady města

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

Mgr. Ildikó Fráňova, právník

Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Eva Chlumská, radní

Mgr. Olga Chocová, radní

Mgr. Ivan Kus, radní

Ing. Michal Mišina, místostarosta

Leona Pinkasová, zapisovatelka

Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

Ing. Irena Mastná, radní

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Eva Chlumská, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo
bodu

l.

2.

3.

Bod

Komentář

Zahájení

Schůzi rady města zahájila ve 14.00 hod a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.

Ověřovatelkou stanovila Mgr. Chlumskou.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Připomínky k zápisu z 28. zasedání Rady města

K zápisu z minulé schůze rady města nebyly podány žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

485/29/RM/2019 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 23. 10. 2019.
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Starostka RNDr. Chalupová předložila radě města návrh programu jednání. Radní s návrhem
souhlasili.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se; O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města nebyly vzneseny žádné dotazy.
Rada města vzala informace na vědomí.

Mař. Kus a Mař. Tomčo se dostavili do jednání rady města v 14. 10 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

486/29/RM/2019 Žádost o souhlas zřizovatele - přijetí fin. daru ZŠ Komenského - Závodí
2019/2020

I. Rada města souhlasí

s tím, aby Základní škola, Beroun - Závodí, Komenského 249 přijala na základě uzavřených
darovacích smluv finanční dary z charitativního projektu "Obědy pro děti" od společnosti
WOMEN FOR WOMEN, o. p. s. IC: 24231509 se sídlem Vlastislavova 152/4, Praha 4, 140
00 pro 2 žáky ve školním roce 2019/2020 v období od 24. 10. do 31. 12. 2019 ve výši 2 240
Kč. A v období od 2. l. - 30. 6. 2020 ve výši 6 496 Kč pro stejné 2 žáky.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. informovat ředitelku Základní školy, Beroun - Závodí, Komenského 249 o vydaném
souhlasu k uvedené žádosti.

Termín: 31. 10,2019

K projednání bodů 5 až 8 programu se dostavila vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit
lna. Boldi.

Ing. Boldi předložila radě města žádost o souhlas zřizovatele s přijetím finančního daru. Jedná se o
finanční dar společnosti WOMEN FOR WOMEN Základní škole Beroun-Závodí z projektu "Obědy pro
děti" pro dva žáky této školy.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

6. 487/29/RM/2019 Informace o inspekční činnosti provedené Českou školní inspekcí na 2.
ZS a MS Preislerova 1335

I. Rada města bere na vědomí

informaci o výsledku inspekční činnosti provedené Českou školní inspekcí na 2. Základní škole
a mateřské škole Beroun, Preislerova 1335, Beroun dne 4. září 2019.
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lna. Boldi informovala radu města o inspekční činnosti provedené na 2. ZS a MS Beroun provedené
na základě stĚnosti zákonného zástupce žáka školy.
Na připomínku Mař. Kuse, že v materiálech není obsažena informace o výsledku, uvedla lna. Boldi,
že případ není uzavřen, škola komunikuje se zákonnými zástupci žáka. Odbor školství a
volnočasových aktivit pověřil ředitele školy dalším jednáním.
Mař. Tomčo informoval o schůzce s ředitelem školy, rodiči žáka a s některými učiteli školy. Uvedl,
že odbor zašle svoje stanovisko po vyřešení případu.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

488/29/RM/2019 Žádost o finanční dar na vydání publikace s inspirací na výlety po
vlastech českých

I. Rada města nesouhlasí

s poskytnutím finančního daru na vydání publikace s inspirací na výlety po vlastech českých,

jejímž autorem je fotograf Zdeněk l-lladík, ||||||;|| !|||||||| ||!||||| || Čerčany.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. informovat žadatele o finanční dar o výsledku zasedání Rady města Beroun.

Termín: 31. 10.2019

lna. Boldi dále předložila radě města žádost o finanční dar na vydání publikace s inspirací na výlety

po vlastech českých. Projekt spočívá ve výběru měst z každého kraje republiky a zdokumentování

jeho památek apod. Řešení projektu však není koncepční, do publikace bude zařazen subjekt, který

na projekt přispěje. Město Beroun a destinační agentura Berounsko připravuje samostatnou

koncepci prezentace území. Z těchto důvodů nedoporučil odbor školství a volnočasových aktivit

poskytnout finanční dar na vydání publikace.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

489/29/RM/2019 Dotační program "Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě

Beroun v roce 2020"

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 3 ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun ze dne 23. 9.

2019.

II. Rada města schvaluje

dotační program "Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2020" v

předloženém znění.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit
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1. 1. zajistit uveřejnění dotačního programu "Poskytování dotací na sportovní činnost ve
městě Beroun v roce 2020" na úřední desce Městského úřadu Beroun a uveřejnění

formuláře žádosti o dotaci na webových stránkách města Beroun.

Termín: 1. 11. 2019

lna. Boldi předložila radě města zápis ze zasedání komise pro sport a sportovní dotace, která
projednala dotační program "Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce
2020". Upozornila též na doporučení komise navýšit prostředky na podporu sportovní činnosti pro

rok 2020 a po doplacení úvěru na plavecký bazén ponechat finanční alokace v rozpočtu města
Beroun na další výdaje v oblasti sportu.

Komise provedla v dotačním programu sjednocení pojmů členský příspěvek a platby člena, doplnila
kritéria hodnocení a provedla formální úpravy.

Do diskuze se přihlásil lna. Chalupecký, který jako předseda představenstva společnosti Berounská
sportovní uvedl, že bazén je již 13 let v provozu a je potřeba část prostředků investovat do jeho
údržby. Doplnil, že úvěr bude splacen v roce 2021 a výše splátky činí cca 6 mil Kč.

lna. Mišina poznamenal, že o použití této finanční částky by se mělo rozhodovat až v roce 2021.

K návrhu komise na navýšení prostředků na podporu sportovní činnosti konstatovala starostka

RNDr. Chalupová, že se v současné době pracuje na návrhu rozpočtu na rok 2020 a odbor mi3že
navrhnout navýšení finanční podpory.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Michaela Zítová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

9. 490/29/RM/2019 Návrh na změnu ve složení redakční rady Radničního listu
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města odvolává

členku redakční rady Radničního listu Natálii Onderkovou ke dni 23. 10. 2019.

II. Rada města jmenuje

novou členkou redakční rady Radničního listu Petru Liškovou s účinností od 24. 10. 2019.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

1. 1. zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: 24. 10. 2019

Do jednání rady města se dostavila lna. Slivková, vedoucí Kanceláře tajemníka.
lna. Slivková předložila radě města návrh na změnu ve složení redakční rady Radničního listu.
Vzhledem k tomu, že Natálii Onderkové další studijní povinnosti neumožňují vykonávat funkci člena
redakční rady, je nutné jmenovat nového člena. Navrhuje se jmenovat paní Petru Liškovou z
oddělení komunikace a vnějších vztahů, která má redakční zpracování Radničního listu ve své
pracovní náplni a redakční rady se doposud zúčastňovala jako host.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková

Zpracovatel: Ing. Zdeňka Slivková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato
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10. 491/29/RM/2019 Pravidla pro zveřejňování příspěvků v Radničním listě
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města schvaluje

Pravidla pro zveřejňování příspěvků v městském zpravodaji Radniční list v radou města
upraveném zněni.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

1. 1. zajistit uveřejnění nově schválených Pravidel pro zveřejňování příspěvků v městském
zpravodaji Radniční list na webových stránkách města.

Termín: 24. 10. 2019

lna. Slivková dále předložila úpravu znění Pravidel pro zveřejňování příspěvku v Radničním listě. Na

základě připomínek některých zastupitelů, kteří mají zájem publikovat své příspěvky v Radničním
listu, dochází ke zpřesnění pravidel. Zároveň byla provedena aktualizace a opraveny údaje, aby

reflektovaly na proběhlé změny organizační a legislativní.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková

Zpracovatel: Ing. Zdeňka Slivková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

11. 492/29/RM/2019 Žádost o souhlas s použitím loga města

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města souhlasí

s použitím loga města Beroun Odborovým svazem železničářů na oficiálních tištěných a
elektronických materiálech 73. kongresu Mezinárodní federace železničářů esperantistů.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

1. 1. informovat žadatele o souhlasu rady města.

Termín: 31. 10. 2019

Dále lna. Slivková předložila žádost o souhlas s použitím loga města. Jedná se o 73. kongres

Mezinárodní federace železničářů esperantistů, který se bude konat v roce 2021 v Berouně.

Vzhledem k náročné organizace akce začaly přípravy tištěných materiálů a výroby oficiálního loga,
jehož součástí by mělo být i logo našeho města, již v letošním roce. Součástí této významné akce,
již se zúčastní delegáti z 25 zemí svět, bude doprovodný kulturní program pro berounskou
veřejnost.

RNDr. Chalupová navrhla zvážit výrobu pamětní mince či odznaku. Zdůraznila význam konference
pro zviditelnění města Beroun.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková

Zpracovatel: Ing. Zdeňka Slivková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato
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12. 493/29/RM/2019 Podpora projektu "Sociální automobil"

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města souhlasí

s uvolněním finanční částky 25 289 Kč z rozpočtu města z organizace 3999 - Propagace
města, odd. 21, § 41 na podporu projektu "Sociální automobil" formou zakoupení reklamní

plochy typu G na sociálním automobilu zn. DACIA DOKKER pro potřeby obecně prospěšné
společnosti VČELKA senior care o. p. s. od Českomoravské reklamní agentury KOMPAKT spol.
s r. o., se sídlem Opletalova 683, Poděbrady, IČ: 49551027 na dobu 6 let.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

1. 1. zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: 29. 11. 2019

lna. Slivková informovala o možnosti podpořit projekt "Sociální automobil". Českomoravská

reklamní agentura KOMPAKT realizuje projekt "Sociální automobil", jehož cílem je za účasti firem,

obcí a měst obnovit vozový park v ústavech a zařízeních, které pracuji v sociální oblasti. Agentura

nabídla městu Beroun možnost zakoupení reklamní plochy na sociálním vozidle pro obecně

prospěšnou společnost VČELKA senior care, která pečuje o seniory a zdravotně postižené v obcích

např. Loděnice, Hudlice, Tetín, Suchomasty. Toto vozidlo by tedy nesloužilo pro berounské

obyvatele, jednalo by se o podporu organizace se sídlem v Berouně.

RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že obce, které vozidlo obsluhuje, patří do rozšířené působnosti
města.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková

Zpracovatel: Ing. Zdeňka Slivková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

13. 494/29/RM/2019 Prodej části pozemku p.č. 2826/3 v k.ú. Beroun - NA VYVĚŠENÍ
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru prodat část pozemku p.č. 2826/3 v k. ú. Beroun, podle předloženého
zákresu.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 24. 10.2019

K projednání bodů 13 až 17 programu se do jednání rady města dostavil lna. Ureš, vedoucí odboru
majetku a investic.
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lna. Mišina uvedl, že společnost JESSENIA Praha má zájem postavit pro děti svých zaměstnanců
samostatnou budovu, do které budou následně umístěny tzv. dětské skupiny s kapacitou cca 50

dětí. Pro realizaci záměru společnost žádá o prodej části pozemku v blízkosti Rehabilitační

nemocnice Beroun, který se nachází mezi dvěma pozemky ve vlastnictví společnosti.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Marcela Kvapilová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

14, 495/29/RM/2019 Pronájem části pozemku p.č. 581/1 v k. ú. Beroun.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s pronájmem části pozemku p.č. 581/1 v k. ú. Beroun za účelem umístění demontovatelné
garáže a s uzavřením smlouvy o nájmu mezi městem Beroun jako pronajímatelem a panem
P||||||| B|||||||||;, bytem |||;|||||; i|||i:||;|||| || Beroun-Závodí jako nájemcem, na dobu neurčitou,

s výpovědní dobou 6 měsíců, za cenu 20,- Kč/m /rok, s účinností od l. l. 2020.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín; 15, 11.2019

lna. Ureš připomněl, že rada města dne 18. 9. 2019 souhlasila s ukončením smlouvy o nájmu části
pozemku pod dálničním mostem v Berouně-Závodí, kde jsou umístěny demontovatelné garáže.
Záměr města znovu pronajmout část pozemku byl zveřejněn a nebyly k němu podány žádné
nabídky ani vyjádření.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš
Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

15. 496/29/RM/2019 Budoucí prodej části pozemku p.č. 232/6 v k.ú. Beroun - CEZ Distribuce
a.s. - NA VYVĚŠENÍ.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru v budoucnu prodat část pozemku p.č. 232/6 v k. ú. Beroun do

maximální výměry 60 m podle předloženého zákresu společnosti ČEZ Distribuce a. s., IČ:
24729035, se sídlem Děčín - Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 40502 za účelem
umístění nové transformační stanice.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 28. 10. 2019
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lna. Ureš informoval, že společnost CEZ Distribuce požádala o odkup části pozemku o výměře cca
60 m2 za účelem vybudování nové transformační stanice na Školním náměstí v Berouně-Závodí. Na

základě žádosti města Beroun o připojení přístavby Základní školy Závodí bylo zjištěno, že bude
nutné vybudovat novou trafostanici. V rámci zpracování projektové dokumentace žádá ČEZ o
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí na odkup části pozemku. Po realizaci stavby bude provedeno
geometrické zaměření skutečného stavu a oddělená část pozemku bude následně předmětem
prodeje.

lna. Mišina upozornil, že město Beroun žádalo o novou trafostanici již před delší dobou a vzhledem
k tomu, že stále ještě není vybudována, hrozí sankce ze strany dodavatele elektrického zařízení
v přístavbě školy. Pozastavil se též nad výměrou požadovaného pozemku kolem plánované
trafostanice. Doposud se prodával pozemek vždy pouze pod trafostanicí.
Rada města se dohodla na úpravě znění usnesení, kdy výměra pozemku bude maximálně 60 m2.

Mqr. Kus připomněl nedořešené úpravy trafostanice v blízkosti Dolní brány. Úpravy byly společností
CEZ přislíbeny, ale zatím nejsou zrealizovány.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

16. 497/29/RM/2019 Dohoda o zrušení služebnosti práva užívání a Darovací smlouva -
Beroun Hills, s. r.o.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Dohody o zrušení služebnosti práva užívání mezi městem Beroun jako
oprávněným a společností Beroun Hills, s. r. o. IC: 27911764, se sídlem Voctářova 2449/5,
Libeň, 180 00 Praha 8, jako povinným, v předloženém znění.

II. Rada města souhlasí

s uzavřením Darovací smlouvy mezi městem Beroun jako obdarovaným a společností Beroun
Hills, s. r.o. IC: 27911764, se sídlem Voctářova 2449/5, Libeň, 180 00 Praha 8, jako dárcem,
v předloženém znění.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic
1. 1. zajištění realizace těchto usnesení.

Termín: 23. 11. 2019

Ing. Ureš připomněl, že rada města a zastupitelstvo města souhlasilo s uzavřením Dodatku č. 2

k Dohodě o změně některých ujednání ve Smlouvě o úplatném převodu vlastnického práva
k nemovitostem, o zřízení věcných břemen, předkupního práva a o dalších závazcích a podmínkách
mezi městem Beroun a společností Beroun Hills, s. r. o. V souladu s Dohodou byla uzavřena
Smlouva o zřízení služebnosti práva užívání pozemku. Z důvodu, že závazek Beroun Hills převést
pozemek do vlastnictví města zanikl, bude služebnost zřízená ve prospěch města vymazána na
základě Dohody o zrušení služebnosti práva užívání. V rámci uzavřené dohody zajistila společnost
Beroun Hills na svůj náklad zpracování projektové dokumentace na rekonstrukci objektu
Komunitního centra na mateřskou školu. Společnost Beroun Hills dále poskytne i finanční plnění
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odpovídající výši zdrojů města, které město uhradilo za provedení rekonstrukce a které nejsou
pokryty dotací Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy.
lna. Mišina upozornil, že dne 24. 10. 2019 proběhne slavnostní otevření nových tříd mateřské školy
v budově Komunitního centra. Kapacita berounských školek tak vzroste o 44 nových míst.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Mgr. Daria Hrabárová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

17. 498/29/RM/2019 Stavební úpravy pro vedení cyklostezek v ulici Plzeňská (úsek
Koněpruská - OD Lidi) - Smlouva o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu
Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2019
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Smlouvy Č. 693/C1/2019 o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního
fondu dopravní infrastruktury na rok 2019 mezi městem Beroun, jako příjemcem, a Státním
fondem dopravní infrastruktury, Sokolovská 278, Praha 9, PSČ 190 00, jako poskytovatelem,

v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 30. 11. 2019

Ing. Ureš uvedl, že město Beroun požádalo o poskytnutí příspěvku z rozpočtu Státního fondu
dopravní infrastruktury na akci Stavební úpravy pro vedení cyklostezek v ulici Plzeňská (úsek

Koněpruská - OD Lidi). Cílem této akce je úprava stávajících chodníků a výstavba nových chodníků
a cyklostezek v uvedeném úseku. SFDI rozhodlo o poskytnutí finančních prostředků již v roce
2018. Ty však nebyly v roce 2018 čerpány, ale převedeny do roku 2019. Dle podmínek SFDI jsou
příjemci poskytnuty finanční prostředky na základě smlouvy, která může být uzavřena po
předložení všech povinných podkladů. Požadované podklady již byly městem Beroun předány a
město obdrželo návrh smlouvy.

lna. Mišina upřesnil, že se jedná o jednu ze dvou poskytnutých dotací. Tato dotace se týká severní
části chodníků. Ocenil kvalitní a rychlý postup stavebních prací.

Mař. Kus a Mař. Chocová kvitovali úpravy Plzeňské ulice.

Mař. Kus se dotázal Ing. Ureše na připravované nové osvětlení Plzeňské brány. Ing. Ureš uvedl, že
v pátek 25. 10. 2019 večer bude osvětlení zprovozněno.

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Petr Chlad

Typ dokumentu: Usnesení

18. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

Starostka RNDr. Chalupová informovala:

• o zrušení havárie na řece Berounce. Havárie byla způsobena únikem chemické látky do
přítoku řeky Uhlavy,
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• o ohlášené stávce studentů proti klimatickým problémům, která se bude konat na Husově
náměstí dne 25. 10. 2019,

• o obdrženém poděkování Městské policii Beroun od Základní a mateřské školy Vraž za
uspořádání zajímavého programu pro děti,

• o zprávě zastupitele pana Macharta o průběhu první schůze Pracovní skupiny pro založení
stipendijního nebo nadačního fondu města Beroun,

• o cestě skulptury LOVEHATE od německé umělkyně Mil Florentine Weiss do partnerského
města Brzeg.

Dále RNDr. Chalupová uvedla, že nabídku zapojit se do projektu "Příběhy našich sousedů"
spadajícího pod aktivity "Paměti národa" žádná z berounských základních škol nevyužila. Navrhla,
aby se projektu ujali studenti Gymnázia Beroun. Mař. Chlumská vyjádřila názor, že projekt je

vhodnější pro středoškoláky. Mař. Kus uvítal, že se do tohoto projektu zapojí gymnázium.
RNDr. Chalupová pohovořila o průběhu slavnostního večera věnovanému oslavám vzniku republiky
a předávání Cen města Beroun. Mař. Tomčo a Mař. Kus akci kladně zhodnotili a ocenili. RNDr.

Chalupová podotkla, že město Beroun pořádá velké množství akcí, kterým věnuje náročnou
přípravu, ale účast na nich je nízká, a to i ze strany zastupitelfl.

Starostka dále informovala o žádosti o vyjádření ke studii protipovodňových opatření, která počítá s

rozlivy a mokřady na území města Beroun (autokemp Na Hrázi, prostor od bývalého autobusového
nádraží k restauraci U Štiky a v lokalitě pod dálničním mostem). Uvedla, že představení studie je

plánováno na 31. 10. 2019. Rada města se vyjádřila nesouhlasně. Mař. Kus vyslovil názor, že okolí

řeky má být na území města upraveno jako nábřeží nikoliv jako mokřad.

lna. Mišina informoval o rozsudku Nejvyššího soudu v kauze skládky Lištice. Soud odmítl dovolání
žalobce a zrušil rozsudek o vyklizení skládky z pozemku. Město tedy bylo v dovolacím řízení
úspěšné a tuto chvíli není povinno cokoli vyklízet ani platit. RNDr. Chalupová konstatovala, že v
této kauze byl odveden velký kus práce, zvláště Ing. Mišinou.

lna. Mišina a Ing_Chalyfiecký uvedli, že náklady města na tuto kauzu byly vysoké. Byly připraveny

věcně podložené návrhy a projekty na vyklizení, které by byly nákladné, nikoliv však pro město
likvidační.

lna. Mišina dále informoval:

• o problémech s parkovacím systémem v Parkovacím domě, které se řeší s dodavatelem,
• o slavnostním otevření nového pavilonu 2. ZS a MS Beroun, které se bude konat 13. 11.

2019.

Mař. Tomčo informoval o jednáních o možnosti pronájmu prostor v dolní části budovy Kulturního
domu Plzeňka.

Mař. Chocová informovala o průběhu schůze komise pro prevenci kriminality, kde vystoupil
zastupitel Mgr. Zálom s návrhem o zrušení vyhlášky omezující zavírací dobu restauračních zařízení.
Komise návrh Mgr. Záloma nepodpořila.

Mor. Chlumská uvedla, že zaznamenala kladné ohlasy na současnou výstavu v Palackého ulici.
RNDr. Chalupová pozvala přítomné na pietní akt k výročí vzniku republiky, který se bude konat dne
28. 10. 2019 na Husově náměstí.

Dále připomněla pozvání na pracovní schůzku k problematice projektu VIZE 2040 dne 30. října
2019. Mař. Kus připomnět, že město Beroun má zpracované koncepce rozvoje města do roku 2030.
Vyjádřil názor, že projekt VIZE by bylo možné použít jako "nástroj" a pomoc při realizaci koncepcí.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

19.
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Závěr

Po projednání všech bodů programu ukončila starostka RNDr. Chalupová jednání rady města v
16. 15 hod.

Následovala valná hromada společnosti Berounská sportovní, a. s.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

499/29/RM/2019 Audit účetní závěrky za rok 2019 společnosti Berounská sportovní, a. s.

I. Rada města v působnosti valné hromady

společnosti Berounská sportovní, a. s., IC: 25627406, se sídlem Na Ostrově 900, 266 Ol
Beroun-Závodí, určuje a schvaluje auditora na provedení auditu společnosti za rok 2019, a

to společnost SAFÍR Audit CZ, s. r.o., se sídlem Na Ostrově 4/13, 266 Ol Beroun.

lna. Chalupecký, předseda představenstva společnosti Berounská sportovní, a. s., uvedl, že
povinností společnosti je ověřit účetní závěrku společnosti auditorem. Navrhl provedení auditu
společností SAFÍR Audit CZ, s. r. o. Rada města v působnosti valné hromady s návrhem souhlasila.

Jednání bylo ukončeno v 16. 20 hod.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Ing. Jiří Chalupecký

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Ing. Michal Mišina

mistostarosta

RNDr. Soňa Chalupová

starostka

Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:
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Mgr. Eva Chlumská

radní
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